

Title (en)

Refrigerated vending cabinet.

Title (de)

Verkaufskühlmöbel.

Title (fr)

Meuble de vente réfrigéré.

Publication

EP 0442397 A2 19910821 (DE)

Application

EP 91101806 A 19910208

Priority

DE 4004277 A 19900213

Abstract (en)

A refrigerated vending cabinet is described which is fitted with an upper merchandise space (1), which is designed as a shelf structure, and with a lower merchandise space (2) which projects in front of the shelf structure. To the right and left of the merchandise spaces (1, 2) there is in each case a side wall (6) arranged perpendicular to the front side facing the customer. According to the invention, the two side walls (6) are not made from one workpiece, but from at least two modules. One side wall (6) has a main module (7) and at least one auxiliary module (8, 9) which is connected to the main module (7). The main module (7) bounds the shelf structure (1) laterally and the auxiliary module(s) (8,9) bounds or bound the front region of the merchandise space.

Abstract (de)

Es wird ein Verkaufskühlmöbel beschrieben, welches mit einem als Regalaufbau gestalteten oberen Warenraum (1), und mit einem unteren, vor den Regalaufbau vorgezogenen Warenraum (2) ausgestattet ist. Rechts und links von den Warenräumen (1, 2) befindet sich je eine senkrecht zu der dem Kunden zugewandten Vorderseite angeordnete Seitenwand (6). Die beiden Seitenwände (6) sind erfindungsgemäß nicht aus einem Werkstück, sondern aus mindestens zwei Modulen hergestellt. Eine Seitenwand (6) weist ein Hauptmodul (7) und mindestens ein Hilfsmodul (8,9) auf, welches mit dem Hauptmodul (7) verbunden ist. Das Hauptmodul (7) begrenzt den Regalaufbau (1) seitlich, das bzw. die Hilfsmodule (8,9) den vorderen Bereich des Warenraumes.

IPC 1-7

A47F 3/04

IPC 8 full level

A47F 3/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 3/0439 (2013.01)

Cited by

FR2884810A1; EP0589783A1; FR2695814A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0442397 A2 19910821; EP 0442397 A3 19911127; EP 0442397 B1 19940824; DE 4004277 A1 19910814; DE 59102586 D1 19940929

DOCDB simple family (application)

EP 91101806 A 19910208; DE 4004277 A 19900213; DE 59102586 T 19910208